



DRESS CASUAL DAY  
**公益金便服日**  
 2025.10.28 星期二 TUE  
 WEAR TO CARE



**WEAR TO CARE 有獎遊戲 WEAR TO CARE Prize Game**

立刻上公益金 Facebook 專頁  [Commchesthk](#) 或 Instagram 帳戶  [Commchesthk](#) 參加 WEAR TO CARE 有獎遊戲贏取豐富獎品！\*

參加者必須讚好「香港公益金」Facebook 專頁或追蹤「香港公益金」Instagram 帳戶，讚好公益金發佈的 **WEAR TO CARE 有獎遊戲貼文\***，於留言處選出貼文中心儀穿搭造型，並以不多於 50 字解釋原因或分享自己為今年便服日準備的造型，再加上 **#weartocare** 的 hashtag，以及標註最少 3 位朋友（必須為 Facebook 或 Instagram 帳戶），就有機會贏取豐富獎品！

公益金將選出 40 個最具心思及創意的留言為得獎者，獎品包括：

- 頭獎（5名）：由 **SKECHERS** 贊助的鞋履免費換領券一張（可換領任何價值之鞋款乙對）；
- 二獎（10名）：由 **富林工程營造有限公司** 贊助的 **city'super** 禮品卡一張（價值HK\$500）；
- 三獎（15名）：由 **貝路加有限公司** 贊助的 **Papery Bunni Konbiny** 環保便當盒一個**或**保溫瓶一個；
- 四獎（10名）：由 **貝路加有限公司** 贊助的 **Papery Bunni Konbiny** 環保飲管一枝**及**環保餐具套裝一份。

\*WEAR TO CARE 有獎遊戲貼文將於2025年10月份於公益金 Facebook 及 Instagram 發布，有關活動條款及細則，請瀏覽: <https://bit.ly/4ngEF3m>

Visit our Facebook Page  [Commchesthk](#) or Instagram account  [Commchesthk](#) and join WEAR TO CARE prize game to win a prize! \*

Participants must like The Community Chest Facebook page or follow The Community Chest Instagram account, like "WEAR TO CARE" prize game post\*, select the outfit you like with explanation in the post comments section or share your own outfit ideas for this year's Dress Casual Day, in no more than 50 words, with the hashtag **#weartocare**. Tag at least three friends (must be Facebook or Instagram users) and you will stand a chance to win prizes!

The Chest will shortlist 40 most impressive content among the entries. Prizes for winners:

- Grand prize (top 5) : a **Free Shoes Voucher sponsored by SKECHERS** (to redeem any price for one pair of shoes);
- 2nd prize (top 6-15) : a **city'super Gift Card sponsored by Fulam Construction Engineering Company Limited** (value at HK\$500);
- 3rd prize (top 16-30) : **one Papery Bunni Konbiny Eco Bento OR one Thermal Bottle sponsored by Beluga Limited;**
- 4th prize (top 31-40): **one Papery Bunni Konbiny Eco Straw AND one Eco Cutlery Set sponsored by Beluga Limited.**

\*"WEAR TO CARE" prize game post will be announced in October 2025 on the Chest Facebook page and Instagram account. For terms and conditions, please visit: <https://bit.ly/3IbAnv9>



頭獎（5名）：SKECHERS 鞋履免費換領券  
 Grand prize (top 5) : SKECHERS Free Shoes Voucher



二獎（10名）：city'super 禮品卡  
 2nd prize (top 6-15) : city'super Gift Card



三獎（15名）：Papery Bunni Konbiny 環保便當盒**或**保溫瓶  
 3rd prize (top 16-30) : Papery Bunni Konbiny Eco Bento **OR** Thermal Bottle



四獎（10名）：Papery Bunni Konbiny 環保飲管**及**環保餐具  
 4th prize (top 31- 40) : Papery Bunni Konbiny Eco Straw **AND** Eco Cutlery Set

\*註Note :  
 相片只供參考，禮品款式及顏色將隨機派發。  
 Photos are for reference only. Colour and style of prizes will be distributed randomly.



DRESS CASUAL DAY  
**公益金便服日**  
 2025·10·28 星期二 TUE  
 WEAR TO CARE



**電子主題背景 Wallpaper for Electronic Devices**

今年公益金特別設計了兩款便服日2025電子主題背景，參加者可自行將背景圖片裁剪成合適的尺寸，便可應用於不同的電子設備，包括手機、電腦、平板電腦、智能手錶等，隨時隨地與家人朋友分享寓行善於生活的正面信息。

This year, The Community Chest has specially designed two kinds of wallpaper for Dress Casual Day 2025. Participants can trim the image into different sizes to fit their electronic devices (including mobile, desktop, tablet, smartwatch) and set as wallpaper, to share the positive message of integrating philanthropy into everyday life everywhere with families and friends.



立即透過二維碼下載 或 到便服日網頁下載  
 Scan the QR Code or Download here:  
<https://bit.ly/4npUmW1>

**Whatsapp Stickers**

為了讓參加者分享參與公益金便服日的樂趣，今年邀請了人氣 IP Bunni Konbiny 兔子便利商店設計了一套十六款的 WhatsApp Stickers，在做善事的同時，一齊發放正能量！

Join us and have fun! This year, the Chest has invited a popular IP Bunni Konbiny to design a set of Dress Casual Day WhatsApp Stickers. Let's spread positive vibes while doing good deeds!



下載連結 Download here: <https://bit.ly/4pEpOBY>

- \* Android 用戶請先在 Google Play 下載 WhatSticker 應用程式，安裝後掃描右圖二維碼或前往下載連結，再按「Add To Android」。
- \* iOS 用戶請根據以下連結 [kotech.hk/v2/sticker](https://kotech.hk/v2/sticker) 的教學，安裝所需應用程式後掃描右圖二維碼或前往下載連結，再按「Add To iPhone」。
- \* Android user: Please download "WhatSticker" app from Google Play. Scan the QR code or click the download link on the right and tap "Add To Android".
- \* iOS user: Please follow the instructions on [kotech.hk/v2/en/sticker](https://kotech.hk/v2/en/sticker) to download the respective app. Scan the QR code or click the download link on the right and tap "Add to iPhone".

立即下載  
 Download Now

